

## Referat styremøte mandag 23. oktober 2023 kl 20.00

Stad: Klubbrommet

Møtte: Edle, Marit, Liv Jorunn, Åse, Lilly, Linn, Ida

Sak	Type	Beskriving	Løysing	Ansvar	Vedtak
1.	Økonomi	<p>Når utbetalt kr 75.000 vatningsanlegg?</p> <p>Har 405000 på konto, vi har betalt vatningsanlegget, og ikkje fått sponsinga for det enno.</p> <p>Har ca 75000 til forfall. Det er lån på stall og andre rekninger.</p> <p>Neste store utgift er lån på ridehallen i februar -24, ca 130 000.</p>			
2.	Stall og hall	<ul style="list-style-type: none"><li>- Fiksing lekkasje stallen</li><li>- Kvar skal vogner stå i vinter</li><li>- Faste dagar med horving</li><li>- Salte inne/ute</li><li>- Utleige av traktor?</li><li>- Ikkje automatisk vatning no fram til stenging</li><li>- Rydde nedom ridehall</li><li>- Ønsker oss toastjern</li><li>- Ønsker å få nye armatur til dei gamle lyktestolpane</li><li>- Sette pris på bruk av</li></ul>	<p>-Linn høyrer med Arnfinn om kva dei to som var her har gjort/funne ut. Dei må iallfall gi beskjed om at dei kjem, og kva dei evt gjer.</p> <p>-Vogner kan stå bak tribuna, sperre dei inne med baneskillarar slik at ikkje kommuna brøyter dei inne.</p> <p>-Linn, Ida, Edle, Åse, Liv Jorunn og Oda kan horve. Vi kan spørre Marit ved ekstra behov.</p> <p>-Liv Jorunn høyrer med Per Ove om når det er best å salte i hallen. Prøver å få tak i ein sekk med salt (ein som er betre</p>	-Linn lagar ein chat for horving.	

Sak	Type	Beskriving	Løysing	Ansvar	Vedtak
		<p>vaskespilt til 100 for medlem og 150 for ikkje-medlem.</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Pris for bruk av vaskemaskina 25 per gong, også for dei som er oppstalla.</li> </ul>	<p>for hestebeina), t.d. veidekke eller fk, slik at vi kan salte delar av utebana også.</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>-Vi landar på å ikkje opne for utleige av traktoren.</li> <li>-Vatningsanlegg: Er ein del plassar på bana som ikkje blir vått. Det kan vi justere sjølve på dysene. Det er og eit punkt midt på borterste storvolta som ikkje blir skikkeleg vått. Gi beskjed om at vi ønsker at dei kjem innom om dei er i området - mot våren.</li> <li>-Vi flyttar eine parkbenken bort til stallen, andre ved tribuna, ser litt an kor det er plass. Stallgjengen rydder nedom ridehallen.</li> <li>-Liv Jorunn har eit toastjern vi kan få.</li> <li>-Liv Jorunn sjekker opp pris på speil til ridehallen, mulig vi har nokon som vil sponse.</li> <li>-Regel om ikkje galopp opp stallbakken, og ta omsyn til andre, hugse på at det kan komme bilar.</li> <li>-Åse spør på Vik Ørsta om spons til armatur.</li> </ul>		
3.	Søke om støtte	Tine - søke om støtte til noko, litt vanskeleg å forstå kriteria, men kan sjå på det til eit arrangement eller			

Sak	Type	Beskriving	Løysing	Ansvar	Vedtak
		liknande.			
4.	Plassering av gjestebokser og anna	Sette i gang stolt sponsorsalg - kr 300? spelemiddelsøknad? Søknad kommune?	<p>-Lurt å ha eit møte der Sindre og Arnfinn er med, for å bestemme plassering av gjesteboksene. Tenke langt framover når vi plasserer dei, men samtidig at vi kanskje kan plassere dei på ein stad som krever lite grunnarbeid. Arnfinn tenker og teiknar litt. Grunnen er best der hestehengarane står no. Ha møte før jul</p> <p>Ønsker oss noko liknande som er i Førde.</p> <p>Gustav kan ta strømmen på dugnad.</p> <p>Ønsker oss ei utekran på stallbygget på veggen mot parkeringa.</p> <p>Kjøre i gang stolt sponsor rosettsalg for gjestebokser, 300 kr. Ida lager ei tekst til "plakat".</p> <p>Ida spør Andreas om det er noko vi treng å søke om til kommuna.</p> <p>Sjekke kor mange bokser vi må ha for å kunne søke spelemidlar.</p>		
5.	Evaluering juniorkurs september		<p>Lite påmeldte, kan vere fordi det var i haustferien.</p> <p>Legge ut påmeldinga "offentleg" med ein gang.</p> <p>Kurset fungerte bra alt i alt.</p>		

Sak	Type	Beskriving	Løysing	Ansvar	Vedtak
6.	Evaluering bruktmarked september		Vellukka. Kunne kombinert med barneriding. Fekk inn ein ok sum på kiosk.		
7.	Vaktmesterliste, sjå eige dokument				
8.	Nordkak kakesalg		Sende ut e-post om kakesalg 1. november, frist 17. nov. sende inn bestilling mandag 20. nov.	Linn tek ansvar	
8.	Aktivitetar	<p>Klikkerkurs 4-5. november</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Trening for Maria Hagen 3.-4.11 og første helga i des.</li> <li>- Internt klubbstevne i sprang søndag 5. november etter klikkertreninga</li> <li>- Trening for Unni 10.-12. des.</li> </ul> <p>-Programriding</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Pussekveldar, pizzakveldar</li> <li>- Gunnarkurs - , 24.nov</li> <li>- Open dag seinare i haust</li> <li>- Kurs om haltheit med vet. Hillestad</li> <li>- Kurs med Trine Bønsdal</li> <li>- Datoar for stemner 2024 må sendast inn,</li> </ul>	<p>Må horvast før/under kursa i helga 3.-5. november.</p> <p>Stemner 2024: 27.-28. april, evt 20.-21. april - Dressur 8.-9. juni - sprang ei helg i september - dressur</p>		

Sak	Type	Beskriving	Løysing	Ansvar	Vedtak
		2 dressur og 1 sprangstemne?			
9.	Junioraktivitetar	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Juniorleir 25-26. nov</li> <li>- Stall- og stallekurs</li> <li>- Juleavslutning med barneriding mm</li> </ul>	<p>Juniorleir - sjå eige dokument</p> <p>Juleavslutning planlegg vi på neste styremøte. Kan ha det ein ettermiddag/kveld i desember.</p>		
10.	Dugnad	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Ha på sand og sette opp rundpaddocken</li> <li>- Lage trapp eller rampe til døra inn til klubbromet</li> <li>- Ta ut innredning i gamlekiosken og lage til juniorutstyr</li> <li>- Kjøpe inn film til vindu klubbrom og ha på</li> <li>- Bygge vognskjul ved tribuna.</li> <li>- Lage til plater å ha framfor vindauga til klubbromet som er hengsla oppe</li> <li>- Beise kvit stripe på vanten</li> <li>- Beise resten av klubbromet</li> </ul>			
11.	Nytt styremøte	20. november, kl 1930, på klubbromet.			